
 

 
 
 

 
HAT/391-……………/2024.    Előkészítésben közreműködött: 
       Petróczkiné Rajna Mónika közművelődési referens 
        

Előterjesztés 
a kiemelt sportegyesületek 2023. évi működésének beszámolóiról  

 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 
Hatvan Város Önkormányzata 2023. évben nyolc együttműködési megállapodást kötött kiemelt 
sportegyesületekkel. A megállapodások értelmében az egyesületek vállalt kötelezettségeik 
teljesítéséről, különösen az éves munkaterv végrehajtásáról beszámolnak Hatvan Város 
Önkormányzata Képviselő-testületének.  
A Futball Club Hatvan egyesület (székhely: 3000 Hatvan, Népkert u. 2.), a Futball Club Hatvan 
egyesület Kézilabda Szakosztálya (székhely: 3000 Hatvan, Népkert u. 2.), a Hatvani Góliát 
Diáksport Egyesület (székhely: 3000 Hatvan, Szabadság út 13.), a Hatvani Úszó, Vízilabda és 
Szabadidő Klub Sportegyesület (székhely: 3000 Hatvan, Hajós Alfréd utca 10. 2/8.), a Hatvani 
Kézilabda és Szabadidő Sportegyesület (3000 Hatvan, Nagy Lajos király út 9.), a Lokomotív Sport 
Egyesület (székhely: 3000 Hatvan, Boldogi út MÁV Sporttelep), a Triton Triatlon Club Hatvan 
Sportegyesület (székhely: 3000 Hatvan, Dolgozók útja 13.), és a Triton Triatlon Club Hatvan 
Sportegyesület Kosárlabda Szakosztálya (székhely: 3000 Hatvan, Dolgozók útja 13.) 
kötelezettségüknek eleget téve benyújtották a 2023. évi írásos beszámolóikat, melyek az 
előterjesztés mellékletét képezik. 
 
Kérem a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy az előterjesztést megtárgyalni és az alábbi határozati 
javaslatokat elfogadni szíveskedjen. 
 
1. Határozati javaslat 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Futball Club Hatvan egyesület 
(székhely: 3000 Hatvan, Népkert u. 2.) 2023. évi működéséről szóló beszámolóját. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Hatvan város polgármestere a Jegyzői Iroda útján 
 
2. Határozati javaslat 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Futball Club Hatvan egyesület 
Kézilabda Szakosztálya (székhely: 3000 Hatvan, Népkert u. 2.) 2023. évi működéséről szóló 
beszámolóját. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Hatvan város polgármestere a Jegyzői Iroda útján 
 
3. Határozati javaslat 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Hatvani Góliát Diáksport 
Egyesület (székhely: 3000 Hatvan, Szabadság út 13.) 2023. évi működéséről szóló beszámolóját. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Hatvan város polgármestere a Jegyzői Iroda útján 



2 

 
 
 

 
4. Határozati javaslat 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Hatvani Úszó, Vízilabda és 
Szabadidő Klub Sportegyesület (székhely: 3000 Hatvan, Hajós Alfréd utca 10. 2/8.) 2023. évi 
működéséről szóló beszámolóját. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Hatvan város polgármestere a Jegyzői Iroda útján 
 
5. Határozati javaslat 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Hatvani Kézilabda és Szabadidő 
Sportegyesület (székhely: 3000 Hatvan, Nagy Lajos király út 9.) 2023. évi működéséről szóló 
beszámolóját. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Hatvan város polgármestere a Jegyzői Iroda útján 
 
6. Határozati javaslat 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Lokomotív Sport Egyesület 
(székhely: 3000 Hatvan, Boldogi út MÁV Sporttelep) 2023. évi működéséről szóló beszámolóját.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Hatvan város polgármestere a Jegyzői Iroda útján 
 
7. Határozati javaslat 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Triton Triatlon Club Hatvan 
Sportegyesület (székhely: 3000 Hatvan, Dolgozók útja 13.) 2023. évi működéséről szóló 
beszámolóját.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Hatvan város polgármestere a Jegyzői Iroda útján 
 
8. Határozati javaslat 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Triton Triatlon Club Hatvan 
Sportegyesület Kosárlabda Szakosztálya (székhely: 3000 Hatvan, Dolgozók útja 13.) 2023. évi 
működéséről szóló beszámolóját. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Hatvan város polgármestere a Jegyzői Iroda útján 
 
 

Hatvan, 2024. február 13. 

 

                        Horváth Richárd  
                                                                         polgármester 
Látta:  
  dr. Kovács Éva 

                jegyző 
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Készítette: Ofella Zoltán, elnök 

Jóváhagyta: FC Hatvan Egyesület Elnöksége 

 

 

Dátum: 2024. február 8. 
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Tisztelt Képviselő Testület! 

 

A Futball Club Hatvan Egyesület elnöksége nevében Hatvan Város Önkormányzatával kötött 

együttműködési megállapodásban foglalt kötelezettségünknek eleget téve az elmúlt időszakról az 

alábbi beszámolót terjesztjük a testület elé. 

A beszámoló pontjai: 

 1. Előszó 

 2. Szakmai beszámoló 

 3. Létesítményüzemeltetés 

 4. Pénzügyi tájékoztató 

 5. Mellékletek 

 

1. Előszó - labdarúgás 

 

A 2023-as szakmai programunk célkitűzéseit továbbra is a 2011-ben az elnökség által elfogadott 

stratégiai program alapján jelöltük ki. Az új szakosztályok megjelenése– jégkorong és kézilabda – 

alapjaiban véve a szakmai programot módosította Az erre az esztendőre kitűzött célokat az egyesület 

közgyűlése elfogadta. Továbbra is nagy hangsúlyt fektettünk az infrastrukturális fejlesztésekre, de a 

kiemelt szakmai programjaink, a női szakosztály fejlesztése – labdarúgás, jégkorong - is előtérbe 

került.  

A Magyar Labdarúgó Szövetség által jóváhagyott sportfejlesztési programjaink közül a 2016/2017-es, 

2017/2018-as, 2018/19-es, 2019/20-as projekteket lezártuk 2021/2022 és a 2022/2023-as 

meghosszabbításra került, a 2023/24-es működési projekt elindult. A lelátó 4. ütemére beadott 

pályázatunkat az MLSZ nem támogatta forráshiányra hivatkozva!. A támogatási keretösszegek a 

kézilabda és a jégkorong szakosztályokban  a szövetségek által engedélyezett keretig 100%-osan 

feltöltésre kerültek. A labdarúgásban sajnos a 2023/2024.es projekt határidő előtt lezárult ami súlyosan 

érintette klubunkat. A belső parkoló II. ütemének munkálatait lezártuk. A licenc előírásoknak 

megfelelően a Fű 2 pálya környezetét továbbfejlesztettük a bajnoki- és kupamérkőzések rendezése 

érdekében. 

Bajnoki mérkőzések, Bozsik tornák, tehetségkutató versenyek, és a 8. alkalommal megrendezett Bosch 

Nyári Labdarúgó Tábort. A felkészülési és verseny programok rendben lezajlottak. 

 

Egyesületünk továbbra is törekedett szervezeti egységeink minőségi fejlesztésére. Az óvodai 

programjaink fejlődése töretlen, 7 hatvani óvoda mellett 12 vidéki óvoda kapcsolódik 

szervezetünkhöz. A Bozsik Intézményi Program keretén belül mintegy 600 regisztrált óvodást 
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tartottunk nyilván, a tavaszi-őszi programok zökkenőmentesen lezajlottak. A női szakág utánpótlás 

fejlesztése továbbra is egyesületünk kiemelt projektje. Játékosaink versenyeztetését az MLSZ  kiemelt 

bajnokságában (U19, U16, U14) biztosítottuk, továbbá folytattuk NB II-es női szereplésünket. Felnőtt 

férfi csapatunk versenyeztetése ebben az esztendőben is kiemelt hangsúlyt kapott. A kiváló 

teljesítménnyel biztosítottuk az NB III-as tagságunkat. Továbbra is a harmad osztály megtartása a cél, 

ennek eléréséhez jó úton járunk. Utánpótlás csapataink az MLSZ által kiírt regionális bajnokságokban 

szerepelnek. A 11 évnél fiatalabb korosztályok a Bozsik programban és egyéb tornákon, 

rendezvényeken vesznek részt.  

Jégkorong- és kézilabda szakosztályunk részletes beszámolóját alább tárgyaljuk. 

 

2. Szakmai Beszámoló 

A tagság létszáma az alábbiak szerint alakult: 

 

2023. január 1. 

a. Taglétszám: 20 fő 

b. Pártolói taglétszám: 423 fő 

c. Sportoló létszám: 569 fő 

 

2023. december 31. 

d. Taglétszám: 20 fő 

e. Pártolói taglétszám: 514 fő 

f. Sportoló létszám: 628 fő 

 

Egyesületünk éves rendes közgyűlését 2023. május 18-án tartottuk. Elnökségi üléseinket az 

ülésrendnek megfelelően, illetve az aktuális feladatok elvégzésének ütemezése szerint tartottuk. 

 

Az egyesület minden olyan működési feltételnek eleget tett, amit az MLSZ, az MKSZ licenc és az 

MJSZ szabályzatai szerint előírt, és biztosítani kellett a versenyeztetéshez.  

(Az FC Hatvan jelenlegi tisztségviselői az 1.sz. mellékletben megtekinthetők) 
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Labdarúgás 

Az FC Hatvan felnőtt férfi csapata a 2022/2023-es bajnoki évet az NB III-as bajnokság Keleti 

csoportjában játszotta. Célunk a stabil bentmaradás volt, melyet magasan teljesítettünk a 11. hellyel 

a 20 csapatos pontvadászatban. A jelenleg futó, 2023/24-es szezonban az NB III. Észak-keleti 

csoportjának 16 csapatos mezőnyének 12. helyén tanyázunk, mely az előzetesen kitűzött célnak, a 

biztos bennmaradásnak megfelel. 

 

A férfi utánpótlás csapatok a kötelezően előírt bajnokságokban versenyeznek az új besorolás 

szerint, Egyesületünk Körzetközpont minősítést kapott, melynek megfelelően szerveződnek a 

különböző versenysorozatok. Az ifjúságiak az MLSZ - U19, U17, U16, U14, U13, és U12-es 

regionális bajnokságaiban, az U7, U9, U11-es gyermekek pedig a Bozsik Program kereti közt 

pallérozódnak. Jelenlegi U17-os csapatunk jó eséllyel pályázik magasabb osztályba kerülni, 

mellyel mind szakmailag, mind financiálisan jobb kondíciókkal bírnánk a következő évek 

tekintetében. Fontos továbbá megemlíteni, hogy mindegyik versenyző korosztályunk stabil 

létszámokkal várja a megmérettetéseket, mely jó bázis ahhoz, hogy a szakmai munka is elérhesse 

célját. Igyekszünk a környék legjobbjainak vélt játékosait körünkbe toborozni, akár iskolaváltásban 

is segítjük őket, nem csak sportvonatkozásban. 

 

Női labdarúgás területén egyesületünk státusza megváltozott, a számára korábban megítélt Elit 

Képzési Központ divízió kikerült az MLSZ rendszeréből és immáron Kiemelt Képzési 

Központként szerepelünk a nyilvántartásban. Sajnos ez visszalépésnek tekinthető minden 

értelemben, hiszen így országos bajnokságok és támogatottság helyett a regionális 

szerepvállalásban kell megállnunk a helyünket. Tovább nehezíti a helyzetünket, hogy kiváló leány 

labdarúgóink a karrier reményében Akadémiai szintre távoznak, minőségi pótlásuk szinte 

lehetetlen küldetés, ám ezzel együtt jól mutatja, mennyire eredményesen dolgoznak az edzők és 

stábtagok ezen a területen.  

A 2022/2023-as bajnoki évadban leány U19-es, U16-os és U14-es csapataink már Regionális 

bajnokságban szerepeltek, dicséretes az U14-es csapatunk bronzérme. A 2023/24-es rendszerben 

ugyanígy indultak a csapataink, kiegészülve az U12-es és U10-es leány tornarendszerű 

fordulókkal, melyből 10 alkalom van egy évadban és így a legkisebb leányok a velük hasonlóan 

felépített sportszervezetek korosztályos együttesei ellen sajátíthatják el ilyen formában a 

labdarúgás élményét. 

Felnőtt női csapatunk a tavalyi évhez hasonlóan az NB II. Keleti csoportjának tagja, szükség esetén 

nagyban számíthatnak az U19-es csapatra, mely jól mutatja a felfelé áramoltatás lehetőségét. 

Dobogó közeli eredmények realizálhatóak, az NB I-es feljutás esélye nem idealizálható. 
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Futsal bajnokságban/tornasorozatban szintén érdekeltek vagyunk a fiú szakág 4 (négy) 

korcsoportban versenyezett Heves megyei szervezéssel, a leányok U15-ben és U19-ben Pest 

megyében participáltak, bajnoki rendszerben, azaz hétvégi mérkőzések szerepelnek a programban 

a nagypályával paralel módon. 

 

A 2022/2023-as bajnokságban csapataink az alábbi helyezéseket érték el: 

 Felnőtt férfi csapat (NB III, Keleti csoport): 11. hely  

 MLSZ Regionális U19, Északkelet, Alsóházi 4. hely 

 MLSZ Regionális U-16 Keleti-csoport 4. hely 

 MLSZ Regionális U-15 Közép Csoport Rájátszás 2. hely 

 MLSZ Regionális U14 Észak Alsóházi 5. hely 

 MLSZ Regionális U13 Észak – nincs eredményszámítás (n.e.sz.) 

 MLSZ Regionális U12 Észak – (n.e.sz.) 

 Heves megyei U13 - (n.e.sz.) 

 További két csapattal indultunk ebben a sorozatban (egyik leány) 

 Női NB II. női csapat – 4. hely 

 Leány Regionális U-19 Észak-Keleti csoport – 7. hely 

 Leány Regionális U-16 NP Keleti csoport – 8. hely 

Leány Regionális U-14 HNP Észak-Keleti csoport - 3. hely 

Futsal szakágban indított csapataink: 

(Majd valamennyi csapatunk az MLSZ - Heves Vármegyei Igazgatósága által szervezett 

versenyrendszerben játszott.) 

Fiú: 

 U11 – (n.e.sz.) 

 U13 – (n.e.sz.) 

 U15 – 2. hely 

 U17 – 3. hely 

 U20 – 4. hely 

 

Lány: 

 U19 – 5. hely 

 U15 – 3. hely 
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Jelenleg (2023/2024.) az alábbi helyeken indultunk (2. melléklet): 

 Felnőtt férfi csapat (NB III., Észak-Keleti csoport): 12. hely 

o A Magyar Kupában a főtáblán - legjobb 128 csapat között - mérkőztünk a DEAC 

NB III-as csapatával, akikkel szemben alulmaradtunk. 

 U19-es csapat - MLSZ Regionális U19, Északkelet, B-csoport (Nógrád): alapszakasz 

zajlik 

 U17-es csapat - MLSZ Regionális U19, Északkelet, B-csoport (Nógrád): alapszakasz 

zajlik 

 U16-ös csapat - MLSZ Regionális U-15 Közép "B" Csoport (Budapest): rájátszás zajlik 

 U14-es csapat - MLSZ Regionális U14 Észak (JNSZ): alapszakasz zajlik 

 U13-as csapat - MLSZ Regionális U13 Észak – n.e.sz. 

 U12-es csapat - MLSZ Regionális U12 Észak - n.e.sz. 

 NB II. női felnőtt – 7. hely 

 Leány U19-es csapat – Leány Regionális U-19 Észak-keleti csoport -  

 Leány U17-es csapat - Leány Regionális U-16 NP Keleti csoport - 

 Leány U15-ös csapat - Leány Regionális U-14 HNP Észak-keleti csoport - 

 Heves megyei U13-as csapatok – (n.e.sz.) 

o 1 iskolai (Hatvani Szent István Sportiskolai Általános Iskola) 

o 1 leány csapat 

 U12-es leány torna (3 csapat) - (n.e.sz.) 

 U10-es leány torna (3 csapat) - (n.e.sz.) 

Futsal szakágban indított csapataink: 

Fiú (Heves megye): 

 U11 

o I. és II. – n.e.sz. 

 U13 

o I. és II. – n.e.sz. 

 U15 – alapszakasz 2. hely 

 U17 – 3v4 hely 

 U19 – 3v4 hely 

Leány (Pest megye): 

 U15 – felsőházi rájátszás 

 U19 – alapszakasz zajlik 
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A Bozsik Program egyesületi életünk alapja. Az elmúlt esztendőkhöz hasonlóan itt mozgósítunk 

szinte mindenkit. Szakemberek, a felnőtt és idősebb utánpótlás játékosok és az önkéntesek 

segítenek a szervezésben.   

A tavalyi, körzetközponti státuszban folyik a munka, ahol is 8 Grassroots egyesület tartozik alánk 

a felépítmény szerint. Célunk továbbra is az, hogy a Körzetközponthoz tartozó területen működjön 

és fejlődjön a labdarúgás, ezért minden területen támogatjuk a hozzánk tartozó csapatokat. 

Feladatunk a Bozsik Egyesületi Program koordinálása és lebonyolítása, így klubunk szervezi a 

fesztiválokat és tornákat, félévente 6 - ebből 1 regionális - tornát és 4 körzetközponti fesztivált. 

Az U9-es és U11-es ifjak a téli időszakban teremtornán vesznek részt, melyet szintén az FC Hatvan 

bonyolít le havi rendszerességgel. 

Ki kell emelnünk a „C” típusú Bozsik Tornákat, melyen a 10 és 11 éves korosztály mérheti össze 

tudását a Regionális Utánpótlás Központba tartozó csapatokkal. Ezek a tornák minőségi változást 

jelentenek korosztályos csapataink számára. Az úgynevezett „Régiós C” típusú rendezvény 

magasabb színvonalú versenyeztetést jelent. Félévente 7 db ilyen tornán veszünk részt. 

A 2021/22-es idényben elindult az U11-es labdarúgók kiemelt tehetséggondozása, mely abban 

nyilvánult meg első körben, hogy a Bozsik rendezvényeink által és a felkészítő edzők javaslatait 

figyelembe véve nagyjából két heti rendszerességgel kiválasztó edzéseket tartottunk meg, 

jellemzően 16-18 fős részvétellel a saját, illetve Grassroots klubjaink gyermekeinek. Tarkította a 

programot őszi és tavaszi tábor, melyet az iskolai szünetekben tartottunk meg intenzívebb 

munkával és ezzel együtt csapatösszetartó jelleggel. Ezen programok legfőbb célja a 

korosztálycsoport megerősítése az MLSZ direktívája értelmében és az, hogy ezek a résztvevők 

eljuthassanak az eggyel magasabb divízióba, méghozzá az ún. Tehetségközpontokba, mely 

esetünkben az Eger SE. A velük való kapcsolattartás az első évben nem nevezhető jelentősnek, 

azonban a most futó szezonban közvetlen „felettesünk” egyre szorosabbra fűzte a velünk való 

viszonyát, folyamatos értekezletek, közös edzések és tornákkal érződik, hogy figyelmük kiterjed 

arra, hogy az alattuk lévő szinteken is rendben történjen a munka, hiszen az MLSZ a 

Tehetségközpontokat még inkább ellenőrzése alá vonja. 

2023-ban egy újabb audit időszakon vagyunk túl, melynek kiértékelése jelenleg is zajlik. A 

mostani státuszunkból lehetőségünk adódik a fentebb lépésre, Tehetségközponti minősítést elérni. 

A kritériumrendszer sokrétű, a belépési korlát igen magas, fontos, hogy legalább a Körzetközponti 

minősítésünk megmaradjon, mely azért nem forog veszélyben. További felülvizsgálat újabb két 

év múlva várható. 
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A Bozsik Intézményi Programban (3. sz. melléklet) legfőbb feladatunk az óvodás program 

szervezése. Négy kötelezően előírt fesztivált kell megszerveznünk és lebonyolítanunk egy évadon 

belül. A program zökkenőmentes szervezésében szakembereink, óvónők, felnőtt labdarúgók, 

sportágazati képzésben résztvevő diákjaink segítenek. Igyekszünk minden sportcsoportvezetőt a 

minimális végzettség elérésében segíteni, ez az ún. Grassroots Szervezői tanfolyam. A Heves 

Vármegyei Igazgatóság idén is bennünket választott a tanfolyam helyszínéül, melyet 2023.11.04-

én tartottak egy gyakorlati nappal egybekötve. Természetesen az MLSZ kínálta edző – és felnőtt 

képző tanfolyamok jelentenék az igazi kötödés kialakítását, azonban elmondható összességében, 

hogy olyan garnitúra áll a háttérben, mely kellőképpen kielégítő munkát végez ezen korcsoport 

számára. 

A „sportosztály” 4. évfolyamának beindításával folytattuk a Szent István Sportiskolai Általános 

Iskolával indított programunkat. A tanulók toborzása elsősorban a foci-ovi keretein belül zajló 

sportoló programokra épült, és így már 100 gyermek választotta ezt az oktatási formát. A felmenő 

rendszerben zajló képzés minden várakozást felülmúlt, rendkívül pozitívak a szülők, 

szakemberek, gyermekek részéről a visszajelzések. A sokoldalú testi képzés mellett kiváló 

pedagógusok oktatják a gyerekeket, akik mind mozgáskultúra és a tanulási készségek 

elsajátításában kiváló eredményeket produkálnak. Az új 1. osztály félévi értékelése is ezt 

bizonyítja. A harmadik évfolyam számára a külsős edzéslehetőséget is megteremtettük heti két 

alkalommal, így megfelelő terület áll a képzés rendelkezésére, valamint a három osztálynak 

folyamatos az úszás oktatása, melyben aktív segítséget vállalunk a logisztika területén. 

A Március 15. Iskolában is beindítottunk egy új képzési formát, sportágazati képzésben 

labdarúgó edzőket képezünk közösen immár második éve. A két évfolyamban összesen 15 

tanulóval tartjuk az érettségire épülő technikusi képzést. Jövőbeni munkánknak ez is egy fontos 

eleme lesz. 

 

Jégkorong szakosztály (4. melléklet) 

Hetedik évét zárja jégkorong szakosztályunk működése, s itt is dinamikus fejlődés tapasztalható. 

Folyamatosan növekszik a gyermek létszámunk. A jégkorong szövetségnek beadott 

sportfejlesztési programjaink adják alapját a finanszírozási háttérnek.  

A 2022/2023-as és 2023/2024-es sportfejlesztési programunkat jóváhagyták. A vállalt létszámot 

minden korosztályban el tudtuk indítani. 
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A beadott sportfejlesztési programjaink: 

  - KE07815/2016/MJSZ számú – jóváhagyott összeg: 1.272.347.484 Ft ,módosításra került 

540.000.000.Ft-ra melyből a tervezett jégcsarnok beruházás I. üteme megvalósult. 

 - KE10408/2018/MJSZ számú – jóváhagyott összeg: 314.652.574 Ft, ebből 236.848.690 Ft a 

jégcsarnok beruházás II. üteme. (ez a projekt lezárult) 

 . 

 - KE13889/2020/MJSZ számú – jóváhagyott összeg: 58.202.035 Ft, ebből 

   

 - KE15971/2021/MJSZ számú – jóváhagyott összeg: 57.313.000 Ft, ebből 

    4.158.000 Ft-ot személyi jellegű kiadásokra, 

         860.000 Ft-ot tárgyi eszköz beruházásra, 

  52.295.000 Ft-ot utánpótlásra tudunk fordítani. 

- MOD 01 00033/2022/MJSZ számú – jóváhagyott összeg: 78.298.340. Ft, ebből 

    8.462.899 Ft-ot személyi jellegű kiadásokra, 

         286 006 Ft-ot tárgyi eszköz beruházásra, 

  69.549.435 Ft-ot utánpótlásra tudunk fordítani. 

 

  Szakosztályunk az alábbi korosztályokban nevezett az országos bajnoki rendszerbe: 

-U8 kezdet: 10 fő jelenleg 25 fő igazolt játékos, piros és sárga csoportban játszunk. 

edzés óraszám: heti 3X1 óra =  144 óra- 70 óra jégedzés- 4 hazai rendezésű torna +16 tornán veszünk 

részt idegenben.  

-U10 kezdet: 10 fő jelenleg 20 fő (piros csoport) 

edzés óraszám:heti 3X1 óra= 144 óra -70 óra jégedzés-4 hazai torna + 23 torna idegenben és az U12-

be feljátszóknak ( 9 fő) +7 mérkőzés. 

-U12 kezdet 16 fő jelenleg 20 fő: heti 4X90 perc = 288 óra -144 óra jégen. 8 felkészülési és 18 bajnoki 

mérkőzést játszunk, ebből a 9 hazait Hatvanban. 

-U14 FC Hatvan fiúk, a tavalyi szezonhoz képest a B csoport 10. helyén végzett. Ez volt a harmadik 

szezonunk, a gyerekek nagyon élvezik az igazi jégkorong ízét, hiszen itt már a felnőttel megegyező 

szabályrendszerben játszanak. A csapat még két szezont fog így együtt játszani, várhatóan sikeresen. 

-U16 Nagypályás bajnokságba neveztünk. Nagyon fontos, hogy a kiöregedő játékosainkat meg tudjuk 

tartani. 

U18 – 3*3-as csapatunk a tavalyi évben az I. helyen végzett, vagyis magyar bajnok lett. 

-NŐI U25 FC Hatvan Girls 15 fő: a lányok az országos női bajnokságban is szerepelnek, még fiatalok 

de igyekeznek megfelelni az elvárásoknak. 
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Szintén kimagasló eredmény, hogy az U25 B bajnokságban szereplő női csapatunk kiélezett 

küzdelemben 3. helyen végzett. 

Egész éves programunk egyik legfontosabb része az augusztusi edzőtáborok megszervezése, abban az 

időszakban, amikor városunkban nem tudunk jégfelületet biztosítani, azonban a bajnokságok már 

szeptember közepén kezdődnek. Tavaly is 2 alkalommal sikerült edzőtábort szervezni szakosztályunk 

számára.  

Jeges edzőtáborok:  

- 2023. augusztus 2-10.-ig Sátoraljaújhelyen, 

- szeptember-októberben az energia takarékosság jegyében vártuk a saját pálya elkészültét, ezért 

nem mentünk idegenbe edzeni. 

További elképzelések: 

A hatvani jégpálya megnyitása után heti hét napot edzünk a téli szünetben napi két edzéssel készülünk 

a bajnokságra – 2023 második felében részt vettünk a bajnoki mérkőzéseken. 

Korosztályos csapataink nagyon sokat fejlődtek a 2016/17-es szezon óta. Minden korcsoportunk B-s 

divízióban versenyzik. 

Igazolt versenyzőink száma: Gigászok 110 fő, Szent István 140 fő 

A saját jégpálya üzemeltetésével további fejlődést várunk a csapatoktól. 

Intézményi és szakmai kapcsolatok: 

A Szent István Általános Iskolában jelenleg 140 fő igazolt gyerek jégkorongozik, szakosztályunk 

szakmai irányításával. 

A 2023-es év mindenképpen sikeresnek minősíthető, hiszen a gyerek létszám folyamatosan emelkedik. 

Edzés körülményeinkhez képest a gyermekek fejlődése magasan túlszárnyalja a várakozásokat. A 

csapatot körülvevő szülők összefogása és versenyzőink támogatása példaértékű.  

Jelenleg két 108 m2–es teremben tudunk készülni, ami szintén szülői segítséggel készült. 

A pozitív közösségi szellemiséget jellemzi, hogy az edzéseken kívül kulturális, jótékonysági és 

sportrendezvényeken veszünk részt a szülőkkel együtt. 

A Szent István Sportiskolai Általános Iskola udvarán tovább működtettük a szabvány méretű 

jégpályánkat. A korábbi helyétől távolabb 2023 végén elkészült a jégpályánk, amit 2024 januárjában 

tudtunk átadni, így a korábban halasztott és magunk előtt tolt mérkőzéseket már le tudjuk játszani, 

illetve tudjuk fogadni a bérlőinket is. Van saját hazai pályánk, saját jéggel, amiben elévülhetetlen 

érdemei vannak a városunknak és további támogatóinknak. 
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Kézilabda szakosztály (5. számú melléklet) 

A Futball Club Hatvan egyesület kézilabda szakosztályának nevében, Hatvan Város 

Önkormányzatával kötött együttműködési megállapodásban foglalt kötelezettségünknek eleget téve, 

az elmúlt időszakról az alábbi beszámolót terjesztjük a Testület elé. 

Az FC Hatvan kézilabda szakosztálya 2020 decemberében alakult, azzal az ambiciózus céllal, hogy a 

városban és annak vonzáskörzetében működő iskolák bevonásával, összefogja a kisiskolás fiú és leány 

kézilabda utánpótlást és elismert, eredményes szakosztállyá fejlessze. Lehetővé kívánjuk tenni, hogy 

minél több gyermek bevonásával, tehetségek felkutatásával kiszélesítsük, megszilárdítsuk a 

szakosztály alapjait, így az ebben szereplő gyermekek (ha nem is játékosként) később felnőttként 

kötődjenek a sportághoz, akár mint szurkoló, pártoló tag vagy szponzor és így segítsék a kézilabda 

sportág népszerűsítését. 

Az elmúlt három év kiemelkedő szakmai munkájának eredményeként az FC Hatvan Kézilabda 

Szakosztálya mára felkerült a hazai kézilabdázás térképére. Utánpótlás csapataink az elmúlt három 

évben a Gyermekbajnokságban, a Kisiskolás bajnokságban és a Diákolimpia versenyeiben vettek részt. 

A fejlődést jól jelzi, hogy immár FU18 csapatunk a Nemzeti Kézilabda Bajnokság III. osztályában, 

szerepel. FU 14 csapatunk pedig a 223/24 bajnoki szezon tavaszi fordulóiban a felsőházban szerepel.  

Az FC Hatvan Kézilabda Szakosztályának további célja, hogy az egyesület tagjainak, a nálunk 

sportolni vágyó fiataloknak a lehető legjobb feltételeket biztosítsa a rendszeres edzési és versenyzési 

tevékenységhez. (Az elkövetkező évek kiemelt feladata a sportági tevékenység területi kiszélesítése, 

az egyes korosztályok létszámának bővítése.) 

Szakosztályunk taglétszáma 156 fő, igazolt sportoló, mely a 2024 januárjában kb. 15-20 fővel fog 

növekedni a szivacskézilabda bajnokságok elindulása után a különböző korosztályokban. 

Edzői stábunk jelenleg 6 fő, operatív stábunk 4 fő. 

A szakosztályunk minden olyan működési feltételnek eleget tett, amit az MKSZ licenc és a 

szabályzatai szerint előírt, és biztosítani kellett a versenyeztetéshez. 

A 2023/24 bajnoki szezonra az alábbi korosztályos csapatok kerültek nevezésre: 

LU 8-9-10 szivacskézilabda 

FU 8-9-10 szivacskézilabda (összesen kb. 60 gyerek versenyeztetése)  

FU11, LU11, LU13, LU14, FU13, FU14, FU18,  

A 2023-es év mindenképpen sikeresnek minősíthető, hiszen a gyerek létszám folyamatosan emelkedik 

és a foglalkozásokon, edzéseken részvevő gyermekek fejlődése magasan túlszárnyalja a 

várakozásokat. 

A 2023-es évben elért eredményeink és programjaink:  

2023. január 07-én kezdtük a felkészülést. 

2023.02.17-én kezdődött a tavaszi szezon korosztályos csapataink számára. 



12 

 

Minden hétvégére jutott forduló, amely május 25.-ig tartott. Minden korosztályos csapatunk, minden 

mérkőzésen ki tudott állni, mérkőzést nem kellett létszámhiány miatt lemondanunk. 

A tavaszi szezonban már a szivacskézilabda csapataink is pályára léptek ennek folytatásaként 

szerveztük meg az II. Szivacskézilabda Fesztivált, ahol a városi általános iskolák alsós tagozatos 

gyerekei mérkőztek meg egymással, szintén a Kodály sportcsarnokban. 

A MKSZ, Nemzeti Edzőképző Központ közös szervezésében edzőink és az operatív feladatokkal 

dolgozó kollégák, továbbképzésen jártak Veszprém, Debrecen, Budapest Ferencváros Kézilabda 

Akadémiákon. 

A 2023 tavaszi szezont eredményesen zártuk minden korosztályban és a férfi felnőtt csapatunk is II. 

helyen végzett a B.A.Z - Heves megyei bajnokságban. 

Júniusban zártuk a bajnoki évet, egy jó hangulatú évzárón. 

2023.06.19 - 2023.07.16.-ig (4 hét) a városi strandfürdőn nyári napközis tábort szerveztünk 1 hetes 

turnusokban a sportolóink részére, amelyen a 4 hét alatt összesen 120 fő vett részt. 

2023.07.20 – 2023.07.26.-ig edzőtáborban vettek részt a gyerekek Balatonlellén (50 fő). 

2023.08.08.án Pápa János irányításával elkezdődött a felkészülés a 2023/2024-as bajnoki szezonra, 

napközis rendszerben. 

2023.08.21-én Pápa János kollégánk bejelentette, hogy nem kíván tovább a szakosztály szakmai 

munkájában részt venni, ezért a szakmai munka vezetését Havassy Kálmán vette át. 

2023. augusztusban minden csapatunk nevezése megtörtént az induló bajnokságokba, így semmi 

akadálya nem volt a sikeres bajnoki szezon kezdésnek. 

Az őszi fordulókban a szivacskéziseinken kívül minden csapatunk pályára lépett. 

2023.12.10-én FU 14 meghívásos fordulót rendeztünk ahol a Telekom Veszprém, FTC, Tisza Volán, 

Angyalföldi Sportiskola csapatai voltak az ellenfelek, a fordulót a Turai sportcsarnokban kellett 

lebonyolítani. 

2023 évben 150 mérkőzésen léptek pályára csapataink, ez 136 játékost érintett. 

Szülők: 

Különös figyelmet érdemelnek a gyerekek szülei! Szerepük megkérdőjelezhetetlen és 

megkerülhetetlen. A szülőkkel a napi kapcsolatot a szakosztály vezetése tartja. A csapatot körül vevő 

szülők összefogása és versenyzőink támogatása példa értékű. A pozitív közösségi szellemiséget 

jellemzi, hogy az edzéseken kívül kulturális, és más sportrendezvényeken veszünk részt a szülőkkel 

együtt. 

Évente 4-5 szülői értekezletet tartunk. 
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Intézményi kapcsolatok: 

Az elmúlt esztendőhöz hasonlóan idén is kiváló munkakapcsolatot ápoltunk az oktatási 

intézményekkel. Városunk általános iskoláiban jelen vagyunk, és mindhárom középiskolában tanul 

sportolónk (Bajza Gimnázium, Damjanich SZKI és Széchenyi SZKI.)  

Az intézményekkel való jó kapcsolatunk új perspektívákat nyithat kézilabda népszerűsítésében, a 

városi általános iskolákkal napi szintű a kapcsolattartás.  

Média kapcsolatok:  

Heves Megyei Hírlappal, Hatvani Hírlappal rendszeres munkakapcsolatban vagyunk, így 

folyamatosan tájékoztatnak adnak a szakosztályt érintő történésekről, eseményekről.  A FC Hatvan 

megújult honlapján is jelen vagyunk ettől az évtől. 

Sportfejlesztési program: 

A sportfejlesztési program alapja a TAO – Társasági Adó – kiaknázása. 2023-24–ben második 

alkalommal pályázhattunk, szerénytelenség nélkül mondhatjuk, hogy sikeres volt pályázatunk.  

A 2022/2023-as pályázatunk elsősorban a működési feltételek biztosítására helyezte a hangsúlyt, de 

pályázat tartalmazta a Kodály Zoltán Általános Iskola öltözőinek felújítására, szertár kialakítása 

irányuló projektet, melyet 2023 - július-augusztus hónapban megvalósítottuk. 

Létesítmény: 

2023 augusztustól a HSZ Kft munkatársa látja el a gondnoki feladatokat, a Kodály Zoltán Általános 

Iskola sportcsarnokában. Ennek köszönhetően a sportburkolat, az öltözők takarítása, a hétköznapi 

edzések, hétvégi rendezvények alkalmával a gondnoki felügyelet megoldódott. 

Szeptembertől a Városi Sportcsarnokban is tartunk edzéseket, terveink között szerepelt mérkőzéseket 

is rendezni, de sajnos ez a csarnok foglaltsága miatt nem valósult meg. 

 

Támogatók: 

A működés szempontjából elengedhetetlen, hogy megfelelő számú, és erősségű szponzorok 

csatlakozzanak támogatóként a csapatunkhoz. A szponzorok számát minél szélesebb körűvé kell 

tennünk, így növelve az anyagi biztonságot, segítve a hosszú távú tervezés, tervezhetőség lehetőségét. 

 Hatvan Város Önkormányzata 

 Futball Club Hatvan 

 K&H Bank TAO osztály 

 Centervill Kft. 

 Füzeséri Építő Zrt 

 Brill Nyílászáró Centrum 

 Mikro Hungária Sport Kft 

 Ger-Dor Gép Kft 
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Szakosztály menedzsment: 

 Havassy Kálmán - Szakosztályvezető 

 Jakabovits Ágnes - Marketing, TAO, Adminisztráció 

 Krizsán Attila - Sportszervező, technikai vezető 

A szakmai stáb: 

Szakmai vezető: 

 Havassy Kálmán  

Szakmai koordinátor:  

 Gulyás Péter (Balatonfelvidéki Kézilabda Akadémia szakmai igazgató) 

Edzők:  

 Szoboszlai Fruzsina 

 Bencs Mónika 

 Szederkényi Gergely Attila 

 Pintér Zoltán 

 Havril Károly 

 Sándor Roland 

Felkészültség:  

Az edzők magas szintű felkészültsége alapvető kérdés. Ennek érdekében a szakosztály elősegíti, 

támogatja a továbbképzéseken való részvételt (szakedzői képzés, licence-szerző továbbképzés) így is 

elősegítve, megteremtve a magas szintű munka lehetőségét.  

A szlovák Trebisov, (Tőketerebes) a horvát Velika Gorica, (RK Zagorica), a Tisza Volán, és a Telekom 

Veszprém nemzetközi és magyar kézilabda klubokkal való kapcsolat folyamatos, így szintén növelhető 

edzőink gyakorlati és elméleti tudása.  

A szakmai vezető és a szakmai koordinátor irányítják, és az utánpótlás edzőkkel közösen 

meghatározzák az utánpótlásképzés stratégiáját és annak irányát, valamint összehangolják az 

utánpótlásedzők munkáját. 

Szakosztályvezető koordinálja és felügyeli az UP edzők csoportjainak szakmai munkáját, közösen 

alakítja ki az edzések, edző kollégák szakmai munkájának beosztását, közösen tervez, tartja a 

kapcsolatot az oktatási intézményekkel, szponzorokkal, az MKSZ-szel és a Heves Megyei Kézilabda 

Szövetséggel. 
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Egyéb, nem labdarúgó rendezvények: 

 Atlétika versenyek 

Újratervezés szükséges, várjuk a kapcsolattartót a szervezet részéről és semmi akadálya a programnak, 

hiszen a sporttelep a városé. 

 Diákolimpia versenyek 

Újratervezés szükséges, várjuk a kapcsolattartót a szervezet részéről és semmi akadálya a programnak, 

hiszen a sporttelep a városé. 

 Egyéb Grassroots rendezvények 

Fair Play Cup– A Magyar Labdarúgó Szövetség támogatásával zajlik ország szerte, Heves 

Megyében szervezője az MLSZ Heves Megyei Igazgatósága. Szintén évek óta a hatvani körzet 

mérkőzéseit az FC Hatvan Sporttelepén rendezik Farkas Beáta irányításával. Ebben a 

versenyben is szerepelnek fiú és leány csapatok, melyeknek technikai hátterét szintén 

egyesületünk biztosítja. Dátum: 2023.10.25. 

MLSZ Grassroots Önkéntes Szervezői képzés – szintén a Heves Megyei Igazgatóság által szervezett 

képzés, melyre egy-két napon keresztül a klubhelyiségünket és pályáinkat biztosítottuk a 

résztvevőknek. Dátum: 2023.11.04. 

 

Egyéb labdarúgó rendezvények 

 

 Heves Megyei Téli Műfüves Torna 

Szintén a Heves Megyei Igazgatóság szervezésében zajlott, melynek kertén belül a nagyméretű 

műfüves pályánkon 13 mérkőzést rendeztek.  

 Heves Megyei Amatőr Válogatott: 

Ebben az esztendőben nem nálunk zajlott a felkészülés. 

 

 Az FC Hatvan által szervezett rendezvények (6. sz. melléklet) 

 FC Hatvan/Bosch Nyári Labdarúgó Tábor - 2023.07.03-07.28. (4 hét) 

Városi Kispályás Felnőtt és Öregfiúk Bajnokság 

 Ezen rendezvényt a Hatvani Szabadidősport Egyesület szervezte a 2023-es évben 

is, a Népkerti sporttelep kispályáin 

Támogatók Tornája: 

 2022-ben és 2023-ban is sikerült megrendezni. Cél, hogy a környező és 

sportfejlesztési programunkat patronáló vállalatainkat megmozgassuk, miközben a 

befolyt összeget az utánpótlás csapataink versenyeztetésére – szállítás, étkezés, stb. 
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– fordítsuk. Jó hangulatú rendezvények, bízunk benne, hogy egyre bővülő 

célcsoporttal. 

Karácsony Kupa: 

2023-ben, folytatólagos számozással útjára indult a labda a 44. Karácsony Kupán, történelmében 

másodszor a Hatvani Városi Sport és Rendezvénycsarnokban, a főszervező, Sánta Gyula nélkül. Iránta 

érzett tiszteletünk jeléül a rendezvény felvette Gyula bácsi nevét, így innentől végérvényesen 

elválaszthatatlanok lesznek. A rendezvény 35 csapattal, 3 kategóriában - női, öregfiúk, férfi – sikeresen 

lezajlott 2023.12.27-30. közötti időszakban. 

 

Intézményi kapcsolatok: 

Az elmúlt esztendőkhöz hasonlóan idén is kiváló munkakapcsolatot ápoltunk az oktatási és 

egészségügyi intézményekkel. Városunk mindhárom középiskolája (Bajza Gimnázium, Damjanich - 

és Széchenyi SZKI.) partner a sport és a tanulmányi munka összehangolásában, segít a 

pályaválasztásban, és maximálisan segítőkész az edzések és a versenyprogramok sikeres 

lebonyolításában. A Lőrinci Március 15. Szakközépiskola és Szakiskola kezdeményezése sikeresnek 

bizonyult. 2018 őszétől sportosztály indításával immár sportszakember képzésre is van lehetőség 

melyet több FC Hatvanos játékos választott. A 2020/21-es tanévtől tovább erősödött ez a kapcsolat és 

több vidéki sportolónk választotta ezt az intézményt. Az intézménnyel való kapcsolatunk új 

perspektívákat nyithat labdarúgó képzésünkben. A városi általános iskolákkal napi szintű a 

kapcsolattartás. Több intézményben besegítenek edző kollégáink a testnevelés órákon a 

testnevelőknek. (Kossuth, Szent István, ÚRKÁI). Folyamatos az együttműködés a pedagógusokkal és 

a testnevelő tanárokkal. Jó kapcsolataink egyik példaértékű kezdeményezése, közös projektünk  a 

Szent István Sportiskolai Általános Iskolával, a sportosztályok üzemeltetése. Mint fentebb említettük, 

az Általános Iskola negyedik sporttagozatos osztálya a 2023/24-es tanévben elindult. 

Partnerünk a Városi uszoda is, ahol kedvezményes szolgáltatásokat vehetünk igénybe.(felkészülések, 

Bosch tábor, stb.) 

A városi kórházzal szintén kiváló kapcsolatot ápolunk, a játékosok rehabilitációjában és 

rendezvényeink lebonyolításában egyaránt számíthattunk segítségükre. Külön ki kell emelnünk Dr. 

Tóth Róbert és Dr. Nyújtó Zsolt főorvos urakat, és Csente Péter fizikoterápiás szakembert.  

Szintén ide sorolhatjuk a Rendőrkapitánysággal és a Polgárőrséggel való kiváló kapcsolatunkat is, 

amelyek a mérkőzések biztosításában is közreműködnek ezt szurkolóink a Ferencváros elleni Magyar 

Kupa mérkőzésen tapasztalhatták.  

A Járási Hivatal és a Munkaügyi Központ pedig egész évben foglalkoztatásügyi szakmai és egyéb 

tanácsokkal van segítségünkre. 
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Középiskolás korosztályokban egyre több a kollégiumi elhelyezést igénylő játékos, akik a labdarúgás 

miatt jelentkeznek a város középiskoláiba. 

 

Média kapcsolatok: 

Heves Megyei Hírlappal, Nemzeti Sporttal, Hatvani Hírlappal rendszeres munkakapcsolatban 

vagyunk, így folyamatosan tájékoztatnak az aktuális eseményekről. A Hatvan TV folyamatosan 

beszámol csapatunk eredményeiről, és rendszeresen készülnek a mérkőzésekről összefoglalók. A 

megújult honlapunkon folyamatos tájékoztatást biztosítunk szurkolóink részére. Az FC Hatvan 

Facebook és Instagram oldalán szurkolóinkat a napi eseményekről értesítjük. Egyértelmű előrelépés 

érzékelhető ezen a területen. (7.sz. melléklet) 

  

 

 Sportfejlesztési program 

 Labdarúgó szakosztály: 

A sportfejlesztési program alapja a TAO – Társasági Adó – kiaknázása. Eddig szerénytelenség nélkül 

mondhatjuk, hogy sikeresek voltak a pályázataink és a tervezett fejlesztések üteme is rendben haladt. 

A működési költségek területén pályázataink az elmúlt évekhez hasonlóan Heves megye legsikeresebb 

egyesületei közé tartozik.  

 A 2018/19-es pályázatunkban szerepel a lelátó, ennek III. ütemét befejeztük, a belső parkoló II. üteme 

és a csapadékvíz-elvezetési projekttel egyetemben. A 2023/2024-es pályázatunk elsősorban a 

működési feltételek biztosítására helyezi a hangsúlyt. 

 

Az alábbi projektelemeket 2023-ben teljesítettük:  

- Lelátó II.-III.. üteme elkészült 

Köszönjük az Önkormányzat és a támogatóink segítségét. 

3. Létesítményüzemeltetés: 

2011 szeptemberétől működtetjük a Népkert Sporttelepet. Ebben az esztendőben is,az Önkormányzati 

támogatás több mint 70%-át fordítjuk a létesítmény fenntartási költségeire ami várhatóan több lesz az 

új évben. A kalkuláció a rezsi költségeken felül a kiszolgáló személyzet bérköltségeit is tartalmazza. 

Az objektum kihasználtsága az elmúlt évhez hasonlóan, folyamatosan növekszik. Szeptembertől újabb 

korosztályos csapatok programjainak elindulásával, és a fentebb említett versenyek megrendezésével 

hétfőtől vasárnapig minden nap telített a sporttelep programja.  Az energia válság egyesületünket sem 

kímélte. Az  áremelkedések nem várt nehézségek élé állították a klubot, a takarékosságra irányuló 

intézkedések ellenére. 
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Úgy, ahogy az eddigi években is több sportág talál otthonra, a labdarúgás-a legnépesebb táborral - az 

atlétika,az íjászat de jelen vannak a nyári felkészülés kezdeti szakaszában a kézilabdások és a 

küzdősportok képviselői is. Szabadidő sportolóink reggel 7-től 21 óráig látogathatják ingyenesen a 

létesítményt a hét minden napján. Jelentős létszámban használják a salakos futópályát. Továbbra is 

biztosítjuk a helyet a Damjanich Középiskola és a Kossuth L. és ÚRKÁI Ált. Iskola számára, a 

testnevelés órák lebonyolításához. A városi és körzeti Diákolimpiai versenyek lebonyolításához is mi 

biztosítjuk a helyet. Bérleti díjat a műfüves pályák bérléséért fizetnek a különböző csoportok, ezek 

jelenleg bevételeink elenyésző hányadát teszik ki. A fent nevezett egyesületek és intézmények, 

szabadidő sportolók ingyenesen használják a létesítményt. 

 4. Pénzügyi tájékoztató 

Pénzügyi tájékoztatónk tartalmazza az Önkormányzat költségvetésében jóváhagyott támogatási 

összeget, és a sportfejlesztési programhoz kapcsolódó infrastrukturális beruházásnál az Önkormányzat 

által vállalt önrész keretből felhasznált összeget.  

 

Önkormányzattól kapott működési támogatások összesen: 

Megnevezés Összeg 

Működésre kapott támogatás (labdarúgás és 

jégkorong) 

55.000.000 Ft 

Működésre kapott támogatás (kézilabda) 15.000.000 Ft 

 

Gazdálkodásunkat továbbra is a pénzügyi fegyelem és a racionális gazdálkodás jellemzi. 

 

 

Hatvan, 2024. február 8. 

 

 

Jóváhagyta: FC Hatvan Egyesület          

  Elnöksége nevében:        Ofella Zoltán   

           elnök 
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1.sz. melléklet 

 

FC Hatvan Egyesület tisztségviselői 

 

 Elnökség: 

 Ofella Zoltán 

 Ádám Zoltán 

 Nagy Zsolt 

 Boronkay László 

 Szőke Attila 

 

 Felügyelő bizottság: 

 Nádas Sándor - elnök 

 Pacsold Attila 

 Sánta Gyula – tiszteletbeli tagság 

 

 Fegyelmi Bizottság: 

 Úti Csaba - elnök 

 Marján János 

 Juhász János 

 

 Szakosztályvezetők: 

 labdarúgás: Ádám Zoltán 

 jégkorong: Szőke Attila 

 kézilabda: Havassy Kálmán 

 tollaslabda: Juhász János 
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2. sz. melléklet 

FÉRFI FUTBALL 
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NŐI FUTBALL 
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3. sz. melléklet 

 

4.sz. melléklet 
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5. sz. melléklet 
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6. sz. melléklet 
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7. sz. melléklet 

 



A Hatvani Góliát D.S.E.  2023. évi szakmai 

beszámolója, az Egyesületben szereplő gyerekek 

sporttevékenységéről 

 

Betöltötte-e a Hatvani Góliát D.S.E. hivatását, teljesítette-e a 

megalakulásakor kitűzött célokat, hogy Hatvan és körzete 

általános iskolásainak, versenyeket rendezzen ősszel, télen 

teremben, tavasszal, részt vegyen a korosztályos versenyeken, 

adjon a helyi városi korosztályos csapatokba gyerekeket? Nos 

az elmúlt 25 évben nem szégyenkezünk, sőt! 

Az idei versenyévben ismét nagy gyerek tömeget mozgattunk  

meg, és alapfeladatunknak megfelelően a helyi, városi  

sportklub különböző – F. C. Hatvan –korosztályos csapataiba  

küldtük a gyerekeket! 

Minderre legjobb példa az NB.3 – ba feljutott megyei bajnok 

felnőtt csapat keretében lévő játékosok névsora: Ács 

Ádám/Ötös Iskola, H.Góliát, Fc.  

Hatvan serdülő, Sándor Károly Akadémia MTK, Videoton, -  

közben próbajáték: Volwerhampton Wanderers/angol/  

Dynamo Dresden,/Bundesliga/ Uj Patrik /Ötös Iskola,Agárdi  

Sándor K. Akadémia, jelenleg: sajnos a sok sérülés miatt 

abbahagyta a sokra hivatott játékos, és bár testnevelő 



tanárként végzett az Esterházy Egyetem testnevelés-rekreáció 

szakán és mint volt edzője, testnevelés tanára, osztályfőnöke 

reméltem, hogy testnevelő és futball edző lesz. Hála Istennek 

Uj Patrik kedvenc volt tanítványom visszament tanítani a 

Szent István Sportiskolába / a régi 4.sz. Iskolába/ és nagy 

örömömre az F.C. Hatvan felnőtt csapatánál pályaedző, és 

kondícionális munkát végez, részt vesz a Bozsik Iskolai 

Programjában, a tanítás mellett. Ugyanez az útja a kiváló 

tehetségű Balog Bencének is, aki itthon nem tudta 

kibontakoztatni nagyszerű tehetségét, és fiatalon18 évesen a 

felnőtt kerethez került. Hálistennek Sárközi János, /Ötös 

Iskola, Góliát, Sándor Károly Akadémia, Veszprém, majd F.C. 

Hatvan, Lőrinci, /majd allergiás betegség miatt abbahagyta 

reményteljes pályafutását/ PL.: megyei bajnok 100 m-en, 

országos döntőben 4. helyezett, fedett pályás távolugró ezüst, 

diákolimpiai országos   

4.helyezett 100 m.-en a Népstadionban, Sándor K. Akadémia,/  

Szabó Roland: Ötös iskola, Góliát DSE, FTC, Szent István 

Közgazdasági Szakközépiskola, B.P,.F.C. Hatvan, jelenleg az 

F.C.Hatvan csapatkapitánya, sajnos rossz egyesületi politika 

miatt eligazolt, Füzesabonyba. Ez az, ami nekünk, utánpótlás 

edzőknek, testnevelőknek mérhetetlen lelki bánatot jelent, mi, 

akik óvodás koruk óta nevelgettük, dédelgettük, szerettük, 

szinte családtagként bántunk velük, és egyszercsak nem látjuk 

Őket! Szabó Bertold/Ötös Isk.,Góliát DSE , FTC.,Szent Istv.Bp., 

F.C. Hatvan felnőtt, jelenleg Herédi S.E., megyei 1.osztály 

felnőtt, /Czibolya Gábor/ Kodály Iskola, Góliát DSE,.edzője 



Balog Csaba. Hatvan ifi, majd felnőtt, N.B.3.  /Simon 

Mátyás/Kodály Iskola, H.Góliát DSE, edzője, nevelője: Balog 

Csaba, Fiorentina, olasz ifi B.,F.C,Hatvan felnőtt, többszörös 

megyei gólkirály, az NB.3-ba feljutva országos NB - as 

gólkirály lett! Sajnos neki is mennie kellett, ujabb nehéz szív az 

utánpótlás edzőknek!!! Az iskolákban: Balog Csaba,/Kodály/ 

Monori Géza/Ötös/ Páldi Róbert/URKÁI/ az ifiben Id, Gömöri 

Ottó, Gohér János,Varga Illés, Országh János.  Jelenleg a 

Lőrinci S.E.megyei 1.osztály felnőtt csapatában lövi 

számolatlanul a gólokat! A korábbi években: Gohér Gergő 

/Ötös Isk., F.C.Hatvan ifi, FTC, Szolnok, Bp. Honvéd, Diósgyőr, 

Mezőkövesd, Budafok /feljutott az N.B.1 – be.  Balog 

Bence/Kodály Iskola, Ötös Iskola,Góliát DSE., F.C.Hatvan ifi, 

felnőtt keret, Herédi SE.megyei  gólkirálya! 

 Egri Tanárképző Egyetem végzős testnevelője, Zachán Péter: 

Kodály Isk.,/edzője: Balog Csaba,Góliát,DSE, F.C.Hatvan ifi, 

Veszprém N.B.II.,Paksi SE N.b.I., N.B.II:  Dorog/közben fél évig 

Izlandon a Valúr Reykjavikban profiskodott,  Sármány Kristóf 

Kodály Isk. Edzője:Balog Csaba, Góliát DSE, Debreceni 

Akadémia, Debreceni Loki, majd  F.C.Hatvan NB.3. felnőtt 

országos gólkirály /nem kell miért nem, mert saját 

nevelésű???/ jelenleg Békéscsabán van, kiválóan teljesít! 

Fülöp Szilárd/ Ötös Isk., H.Góliát, F. C. Hatvan, majd ifi, felnőtt  

kerettag, többszörös korosztályos megyei, serdülő válogatott 

és észak- magyarországi válogatott./miért kellett 

abbahagynia ??/ Ács Ádám,/Ötös Iskola, H.Góliát DSE.,MTK, 

országos válogatott, Stork edző keretében jelen volt az 



Indonéziában rendezett U 21 – es Világbajnokságon, majd a 

Videotonba került, utána kölcsönadták/!!/ az F.C. Hatvan 

felnőtt csapatába…! Miért nem számít a magyar gyerek a 

külföldivel szemben semmit? Szilike Gohér Gergő szintű 

tehetség volt, és nagy szomorúságunkra abbahagyta a 

futballt! Miért? 

Egyébként ők voltak az a korosztály, amelyik Közoktatási 

típusú sport osztályba jártak: minden nap testnevelés, plusz 

d.u.: fociedzés napi kettő, reggel 6.30 - 7.45 – ig, meg délután 

plusz kéziztek, atletizáltak, és kiválóan tanultak is! Csoda 

sport műhely volt az ÖTÖSBEN! Csak 2010.őszén jött a 

„változás” és ki kellett végezni az iskolát! Sajnos azóta sincs a 

MIÉRT – re válasz!  

És most jött a jó hír: volt tanítványunk: Bacsa 

Benjamin,/Herédről járt be hozzánk az Ötösbe/ bekerült a 

Diósgyőr, N.B.1 – es felnőtt keretébe,/profi, pénzkereső, 

szektor!/ és a magyar korosztályos válogatottba!! 

 Valójában a teljesség igénye nélkül soroltam fel néhány 

tehetséget, a sok száz, több ezer gyerek közül, nagyon 

fontosnak tartva, hogy mint minden sportnak, az iskolai foci 

az alapja! És ahol nincsenek megszállott testnevelők, ott nincs 

is sport a kis községekben, kisvárosokban melyek ezrével 

termelték a tehetségeket a 60 –as, 70-es, 80 – as, de még a 

90 –es években is! Tehát az alapfeladatainknak maximálisan 

megfeleltünk A Bozsik Intézményi Programban nyolc iskola 

nevezett Hatvan városából, és a körzet iskoláiból: az 1.-2 ,a 3.-



4.,az 5.-6.,és a 7.-8.osztályos gyerekekkel, név szerint az 

alábbi iskolák: 

Csányi Szt.György Ált Iskola: 

   Balog Csaba:34 fiú   

Ötös –Góliát DSE: 

edző-pedagógus: Balog Csaba: 14 fiú, Monori Géza:52 fiú, 

edző-pedagógus: Tóth Péter 16 gyerek 

Balog Bence akkor még Esterházy Károly egyetemista volt. 

Új hatvani Római Kat. Ált. Isk.: 

edző-testnevelő: Cserkúti Szabolcs: 23 fiú, /sajnos elhunyt a 

kiváló testnevelő, lelkes, igazi sportember, a gyerekek mind a 

középiskolában, mind pedig az URKÁi -ban nagyon szerették, 

ahogy mi, a kollégái is! 

Páldi Róbert 24 gyerek, 

edző-szülő :Nikl Gábor: 42 gyerek, 

Kodály Z.É.K.P.Ált.Isk.  korábban Balog Csaba csodálatos 

munkát végzett, sok – sok tehetséget nevelt, de jött 2010  

Balog Csaba Csányi Ált Isk.:35 gyerek 

Szent István Sportiskolai Ált. Iskola: edző-testnevelő Balog 

Bence: 56 gyerek, 

Hunyadi M.Ált.Iskola, Lőrinci: 



edző-testnevelő: Molnár Tamás: 34 fiú, 

H. Kossuth Lajos Általános Iskola.: 

edző-testnevelő: Makaria Gergő: 42 fiú, 

Korábban hosszú évekig: Sánta László-56 gyerek 

Zagyvaszántói Római Kat.Ált.Iskola: 

 edző-testnevelő: Fekete László: 42 gyerek. 

Ötös sz.Ált Isk. U 11 – es korosztály: 

Tóth Péter 30 gyerek, Monori Géza: 46 gyerek. /1.-2.-3. 

osztályos fiúk, és lánykák/ 

Tehát mindösszesen: öt hatvani és öt Hatvan körzetében lévő  

általános iskola tanítványai vesznek részt az edzéseken, a  

diákolimpiai, a Bozsik Intézményi Programban, valamint a  

Bozsik Egyesületi Programban, őszi – téli terem, és tavaszi  

szabadtéri versenyeken. 

Minden hét szombatján felváltva játszanak a gyerekek az U –  

7-es, az U - 9 –es, az U-11 – es, fiuk, lányok tornáján tíz  

   gyerekcsapat részvételével! 

Ez gyerekekről lévén szó igen tekintélyes mérkőzés szám! 

A Hatvani Góliát D.S.E. keretében az előbb említett 10  

iskolából közel 500 gyerek fiú és lány gyermek kergette a 



 labdát hétről –hétre hónapról- hónapra! 

Ez már nem is kisegyesület, sőt amennyi gyereket 

áramoltatunk, adunk – mint fent már írtam róla – a helyi, a 

városi-körzeti, és országos egyesületekbe, nem dolgoztunk 

hiába lelkes, ügyszerető, hivatásukat nagy szeretettel végző 

testnevelő kollégáimmal! 

És még elmegyünk vidékre is gyerekeket toborozni a Hatvani 

Góliát D.S.E .- be, hiszen például Csányban, ahol nincs sem 

felnőtt, sem pedig ifi csapat, van viszont egy lelkes, Hatvanból 

„száműzött”/2010.ősz…!/  kiváló testnevelő házaspár, akik 

igazi lámpás módjára „világítanak”a faluban, hiszen alsós 

tanítóként és „B” liszenszes futball edzőként megszervezte a  

Csányi Ált.Iskola szereplését a Bozsik Intézményi és Egyesületi 

Programban történő mérkőzéseken. 

A „csányi” lámpások: Gólya Gabriella,földrajz- testnevelés                      

szakos pedagógus, és Balog Csaba történelem-                     

testnevelés szakos pedagógus, UEFA „B” liszenszes                    

edző, a Heves megyei Labdarúgó Szöv. diáksportért felelős 

Instruktora, Hatvan és körzete szervező. Ezeket a gyereket – 

akiket mi hozunk be hétről- hétre a mérkőzésekre saját 

gépkocsival, saját pénzből évi 900 ezer ft. önkormányzati 

támogatásból, hála a jelenlegi Polgármesteri hivatalnak: 

Nagy hála, köszönjük! /Nem több tízmilliókból! És az ifjúság a 

diákság, a kis és kamasz gyerekek sportját nemcsak 

szavakban, hanem lelkes támogatóként a jelenlegi 

városvezetés, és a képviselő testület megemelte a 



támogatásunkat, hálás köszönet érte! Igen Balog Csaba a 

lámpás, aki Heves megyei Gastroots koordinátor, és szervezi 

M.L.Sz. megyei munkatársként a középiskolások bajnokságát 

is! Az megható, hogy milyen nagy megtiszteltetés ezeknek az 

egyszerű, SZEGÉNY gyerekeknek, és tisztelettudó, jó szándékú, 

tiszta szívű szüleiknek az, hogy gyerekeik az F. C. Hatvan 

nagyon szép pályáján játszhatnak, ilyen gyönyörű, kulturált, 

patyolat tisztaságú öltözőkben öltözhetnek, ilyen 

illemhelyekre mehetnek, hogy műfüvön is játszhatnak! Nekik 

minden álmuk, hogy itt játszhatnak serdülő, majd később 

ifista, esetleg felnőtt korukban is! Érdemes felsorolni, hogy 

Csányból Balog Csaba, és kollégája lelkes munkájának 

köszönhetően mely gyerekeket igazoltuk le a H.Góliátba, és 

futballkarrierjüket az F. C. Hatvan utánpótlás csapataiban – 

serdülőben, és az ifiben képzelik el: Az U -11- es korosztályból: 

Radics Zoltán, Pál Rikárdó, Farkas Pál, Cserna Bence, Szőcs 

Marcell, Billig Lénárd, Nagy Benjamin, Nagy Benjámin 

Dzsasztin, Rácz Renátó Attila, Csámpai Vilmos, Völgyi Kristóf, 

fiúk, és a kislányok: Szénási Napsugár, Szénási Kira, Rácz 

Melissza, Lakatos Florencia, Horváth Zsaklin. És még ezeken a 

gyerekeken kívül behozzuk a már fent említett gyerekeket is, 

plusz fizetjük a sportorvosijukat/4.500 ft./ fő, nevezési díjukat, 

az üzemanyag költségeket nem számoljuk, mert van hivatás 

tudatunk, mi öreg pedagógusok még hallottunk erről! És még 

egy nagyon fontos esemény történt ebben az évben, a 

temérdek mérkőzés mellett: 2018.-júliusától-2023.nyaráig öt 

napos balatonlellei focitáborban vettünk részt 27 gyerekkel 



végeztünk igen komoly edzésmunkát, délelőtt – délutáni 

edzésekkel! 

Mint érdekesség: minden gyereket 40.000 ft.-al támogattunk 

és a Balatonon voltunk! A szülők, nagy szülők nagy – nagy 

örömére, örök hála az Önkormányzatnak, és a sikeres 

pályázatunknak! 

Azóta a helyi strandon végezzük a nyári egész napos 

táborunkat, a szülők örömmel veszik,–hiszen reggel 8 órától – 

du.17 óráig  hasznosan töltjük az idejüket, felügyelet alatt 

vannak, sőt kijönnek a tornákra is, szurkolni csemetéiknek ! 

Ennyit tettünk az egyre nehezedő anyagi körülmények 

ellenére dolgozunk lelkesen, hiszen mi” öregek”, és félig 

öregek, régi motorosok, akik még fölesküdtünk arra, /1977./ 

hogy neveljük az ifjúságot, felfedezünk tehetségeket és 

pallérozzuk őket, amíg az erőnk, lelkesedésünk tartja/2350 

ft.volt a kezdő fizetésem! 1977. – ben, és bolondulásig 

csináltam, a fent már említett kollégáimmal együtt: Páldi 

Róbert, Lipkovicsné Erzsike/”Kicsi Néni”/Sánta László, Balog 

Csaba, Fekete László/Z.szátó polgármestere, Uj Patrik, a lelkes 

szülők: Gohér János, Kerepesi Ferenc, Néhai Varga Illés, 

Cserkúti Szabolcs, Béres Zoltán, Azt, hogy a 2023/2024-as 

évünk milyen lesz, az ismert nehézségek ellenére a fent 

említett lelkes edző – pedagógus társakkal igyekszünk minden 

tőlünk telhetőt elvégezni! Mert a gyerekek nem maradhatnak 

foci nélkül, még ha nem is kell Gabonba/ Közép – Afrika, ott 

van a világ egyik legmérgesebb kígyója, a Gaboni vipera! 



Talán nem kellene oly messzire Tocmac – FTC!/FTC felnőtt 

futballistája menni értük, csak Új hatvanba, vagy Csányba, 

vagy az Ötösbe, mint régen a fent már említett tehetségek 

felfelé áramoltatásánál! 

A szebb jövőben bízva, köszönettel az eddigi támogatásokért: 

 

 

Hatvan, 2024.január 12.                     Monori Géza 

                                                 Hatvani Góliát D.S.E. elnöke 

                                           földrajz – testnev.-történelem szakos 

                                                                tanár. 

                                                    

 

       

                                           

                             

 

 

 

 



Képek a Góliát Diáksport Egyesület 2023. évi 

tevékenységeiről 

 

 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 





Szakmai beszámoló a Hatvani Kézilabda és Szabadidő Sportegyesület 
kézilabda szakosztályának 2023. évi munkájáról 

Hatvani KSZSE felnőtt női csapatának mérkőzés előtti fotója



Bevezető

Egyesületünk működését alapvetően a stabilitás megőrzése jellemzi. 
Mindemellett fontosnak tartjuk a lehetőségekre és az új impulzusokra való reagálást.

Országos viszonylatban is jegyzett felnőtt sportolói létszámmal rendelkezünk, 
csatlakoztunk a Minisztérium által meghirdetett „Sportoló Nemzet Program”-hoz, ez irányú 
fejlesztéseink a lakosság minél szélesebb körben való bevonása egyesületünk életébe!

Sportolói létszámunk meghaladja a 200 főt.

Versenysport terén a folyamatos szinten tartás és fejlődés a célunk, ennek érdekében több új 
változás történt, szervezeti és szakmai területen.

1. Létesítményi feltételek biztosítása

Ezen támogatási feltétel szerint nem változott semmi, maradt minden úgy, ahogyan az előző évben 
volt.
Egyesületünk 2020 áprilisára felépítette a hatvani sportcsarnokot.
2022. március 3-án, a Hatvani Sport- és Multifunkciós Rendezvénycsarnok megkapta a 
használatba vételi engedélyt. Ezzel egyesületünk sportolói számára elérhetővé vált, és a 2022.05-
27-én, a Hatvani Önkormányzattal kötött megállapodásnak megfelelően, 15 éves használati jog 
került bejegyzésre az ingatlan nyilvántartásba.
Ugyanezen napon bérleti szerződést kötöttünk a Hatvani Kodály Zoltán Értékközvetítő és 
Képességfejlesztő Általános Iskola tornatermére vonatkozóan.
Ezzel teljesítettük az együttműködési megállapodásban előírt létesítményi feltételeket.



2. Szakmai feltételek biztosítása

Megfelelő képzettséggel rendelkező szakedzőket és sportedzőket foglalkoztatunk a szakmai 
vezetésünk felelőseiként, akiknek feladata csapataink  felügyeletének, felkészítésének és 
versenyeztetésének irányítása.

Különösen ügyelünk arra, hogy képesítéseik meghaladják az MKSZ által előírt liszenszek 
kategóriáját. Biztosítjuk számukra a folyamatos edzői továbbképzéseken való részvételt, 
valamint a munkájukhoz elengedhetetlenül szükséges eszközöket, felszereléseket.

Lehetőséget adunk fiatal, éppen az iskolájukat éppen végző edző jelölteknek is, elsősorban azoknak,
akik hűségesek maradtak egyesületünkhöz, és elfogadták egyesületünk filozófiáját és azt, hogy
ha dolgozunk, akkor azt a legmagasabb szinten és a legjobb hozzáállással tegyük. 

Szakmai vezetőink:
 



Szarvas Regina Bárány Zsolt
volt NBI-es játékos, Volt NBI-es játékos,
B liszenszes edző Többszörös Magyar Válogatott játékos

Edzőként többszörös bajnoki aranyérmes a 
különböző bajnokságokban
B liszenszes edző

További edzőink:

Herczeg Noémi

Jelenleg végzi az Eszterházy Károly Katolikus Egyetem sportedzői szakát.

Megelőlegezett „B” liszenszes edző

 
Antalóczy Péter 
C liszenszes edző

3. Sportfelszerelések biztosítása

Minden sport év elején beszerezzük azokat a sportfelszereléseket, sporteszközöket, amelyek 
szükségesek sportolóink megfelelő szintű felkészítéséhez, versenyeztetéséhez. Gondoskodunk az 
időközben elhasználódott tárgyak pótlásáról. Igyekszünk mindig a lehető legkorszerűbb és 
legjobb minőségű termékeket beszerezni. 



4. Szponzorációs, versenyeztetési, képzési tervezetek

Jelen sportfejlesztési programunk  illeszkedik a Magyar Kézilabda Szövetség hosszú távú 
sportágfejlesztési stratégiájához, az önkormányzat sportfejlesztési stratégiájához.

De van egy kis „rés”, szabad mozgási terület, ahol a helyi sajátosságok és feltételek figyelembe
vételivel, az előzőekben leírtakhoz igazodva kialakíthatjuk a saját egyesületi modellünket, 
filozófiánkat!

Az MKSZ stratégiája az utánpótlás-nevelés, fejlesztése tekintetében, többek
között az a jövő eredményes utánpótlásbázisának kialakítását, megalapozását és jelenlegi 
létszámának növelését tűzi ki célul , mely összhangban van a projektgazda céljával és a projekttel 
elérni kívánt eredménnyel . A kézilabda sportág érdeke az egyesületek hátteréül szolgáló 
létesítmények és tárgyi eszközök minél magasabb szintű fejlettsége. 

Programunk céljai: 
• Az utánpótlás-nevelésben az eredményes felkészüléshez szükséges tárgyi és személyi feltételek 
megteremtése. 
• Az eredményes felkészüléshez, illetve versenyzéshez szükséges eszközrendszer biztosítása. 
Célunk a bevezetett képzési rendszer továbbfejlesztése, mely által nyilt képzéseken tesszük lehetővé
a sportszakemberek szakmai és kompetencia alapú fejlődését. 

Célok: A sportszervezetek erőforrás gazdálkodásának aktiválása,bevételteremtő lehetőségek 
kiaknázása, tudatos gazdálkodás, tervezett működés, hatékony, ellenőrizhető folyamatok és adatok 
mentén. 

A játékosképzés illeszkedjen a sportági szakszövetségek szakmai stratégiájához, egységes szakmai 
elvek érvényesülése mellett a sportszakemberek kreativitása és erősségei által a  sportszakmai 
program szakmai színvonalának emelése. Korszerű gyakorlatok megismerése és beépítése. A 
szakmai munka ellenőrizhetősége a folyamatos fejlődés érdekében. 

Adatok, információk rendelkezésre állása, elemzése, értékelése. Modern eszközök beépítésével a 
játékosok mentális képességének fejlesztése a szakemberek fejlesztése által. A képzési rendszer a 
sportági specialitásokat kiegészítendő ismeretek átadását, kompetenciák fejlesztését, valamint az 
ismeretek átadásához hatékony módszerek, eszközök készség szintű alkalmazását célozza 
(informális tudást élmény alapú tanulásban, tréningmódszertan és kompetenciafejlesztés).

Programjaink, tervezeteink által elérni kívánt cél egyrészt a kézilabda utánpótlás nevelés 
fejlesztése, a sport népszerűsítése, másrészt a megfelelő infrastruktúra megteremtése, 
valamint a lehető legmagasabb szintű versenyeztetés megteremtése.

Röviden és érthetően összefoglalva, törekszünk a feltételek adta maximális minőség elérésére, 
de nem kívánunk ehhez feleslegesen létszámot növelni, statisztikai adatokkal bizonygatni, 
hogy lám milyen jól dolgozunk, mennyien vagyunk, inkább a minőség irányába szeretnénk 
menni, mert a statisztikai létszám nem mindig valós, illetve a pályán nehezen tud 
eredményeket elérni. 
Egyesületi filozófiánk nagyon összetett, és a kívülálló számára talán tele van ellentmondással, 
de mégis illeszkedik és illeszthető az MKSZ és az Önkormányzati stratégiához, ugyanakkor 
meghagyja az egyesületünkre jellemző markáns jegyeket, szabadságot adva az egyéni jellegek 
érvényesülésének lehetőségét. Mindig törekszünk a helyzetek maximális rugalmassággal való 
kezelésére, szervezeti felépítésünk ezt garantálja.



Alapvetően a sport jelentősége mind társadalmi , mind gazdasági szempontból meghatározó egy 
nemzet életében, akár a versenysport gazdasági és lélektani hatásait, akár az utánpótlás nevelés, az 
iskolai és diáksport, illetve a szabadidősport jótékony hatásait vizsgáljuk a társadalom egészére 
nézve. A természetesen valamennyi korosztály életminőségét pozitívan befolyásoló sport különösen
a felnövekvő nemzedékek, a gyermekek, fiatalok életében tölthet be meghatározó szerepet, hiszen 
nevelő hatása tagadhatatlanul olyan emberi értékek kialakulását segítheti elő, mint a küzdeni tudás, 
a kitartás, a győzni akarás mellett az ellenfél tisztelete és megbecsülése, a csapatszellem, 
közösségtudatos gondolkodás erősödése. 
A nevelő hatás mellett meghatározó jelentőségű a napjainkban egyre fontosabbá és indokoltabbá 
váló egészség-megőrzési funkciója is. 

5. Működést bizonyító dokumentumok, tabellák, versenynaptár, fotók

Az internet adta lehetőségeket egyesületünk maximálisan kihasználja. Saját web, Facebook egyéb 
közösségi média oldalaink naprakészen követik egyesületi életünket. 

További web oldalak, melyek rendszeresen tudósítanak működésünkről, a teljesség igénye nélkül:

- heol.hu
- new.mksz.hu
- hatvanonline.hu
- hatvanikszse.hu
- hatvanisportcsarnok.hu ?
- hatvanihirlap.hu ? 

Egyesületünk vezetősége az elmúlt években egyre nagyobb hangsúlyt fektetett a Hatvani 
KSZSE médiai felületeinek a fejlesztésére.

Így, az elmúlt hat évben jelentős változások történtek a meglévő felületeinken, illetve új is született, 
melyeken keresztül a 2016. évhez képest többszörösére nőtt követőink száma. 
Hivatalos Weboldalunk egy merőben új és modernebb kinézetett kapott, így átláthatóbb lett, és az
érdeklődők naprakészen nyomon követhetik az Egyesület mindennapjait. Ezen a felületen 
megtalálható a Hatvani KSZSE összes csapata, a játékosok, valamint edzői stábja és a 
vezetőségének névsora.
A legfontosabb és leglátogatottabb platformunk, a Facebook oldalunk lett, hiszen több, mint 6000 
ember látogatja rendszeresen az oldalt. A cikkeink, fényképeink, eseményeink, pedig napról-napra 
egyre több emberhez jutnak el.
2017. szeptemberében hoztuk létre Egyesületünk Instagram oldalát. Indulása óta közel 500 ember 
követi, és látja a Hatvani KSZSE életének legfontosabb momentumait.
Nagy öröm számunkra, hogy a visszajelzések alapján úgy gondolják, hogy a média lefedettség, és 
annak tartalma biztosítja azt, hogy napi életünkről, mérkőzéseink helyszíneiről és időpontjairól 
időben értesüljenek. Szurkolói javaslatok alapján a mérkőzések után már megjelentetünk egy 
„gyorsjelentést” a mérkőzések után és örömmel látjuk, hogy milyen gyorsan és lelkesen reagálások 
érkeznek erre.

http://instagram.com/hkszse
http://facebook.com/hkszse
https://hatvanikszse.hu///


Ezen pont keretében mutatjuk be azon csapatainkat, melyeket versenyeztetünk. Az egyéb, 
versenyrendszerben nem részt vevő sportolóinkról később lesz szó.

A 2023-es év két sportévadot érint, a 2022/23-es és a 2023/24-as bajnokságokat.
Az előbbi esetében végeredményről, míg az utóbbi esetében a jelenlegi állapotról tudunk 
beszámolni.

Lány U13-as csapat

A Magyar Kézilabda Szövetség ebben a korosztályban nem vezet tabellákat, csupán az 
eredményeket rögzíti a teljesség igénye nélkül.

Lány U14-as csapat.

A legnagyobb létszámmal rendelkező társaságunk, közel 30 fővel működik.
Fentebb említett filozófiánknak megfelelően nem mindenki kap játékengedélyt, vannak a csoporton 
belül olyan sportolók, akik nem szeretnének versenyezni, csak mozogni jöttek, még nem tartanak 
azon a szinten, ezért nekik feleslegesen nem kértünk hivatalos versenyengedélyt, (természetesen 
velük egyeztetve), megvárjuk míg kialakul, megérik a helyzet az igazi versenyzésre.
Előzőekből adódóan egy nagyon családias hangulatú közösség alakult ki, beleértve a szülőket is.

A Magyar Kézilabda Szövetség ebben a korosztályban nem vezet tabellákat, csupán az 
eredményeket rögzíti a teljesség igénye nélkül.

Lány ifjúsági csapat



Itt valóban a tapasztalatszerzés és a tanulás – amely megfelel képzési rendszerünk alap 
filozófiájának – volt a cél.  Ennek ellenére jólesett volna egy kicsit több győzelem, mert azért 
időnként sikerélményre is szüksége van egy sportolónak.

Tabella a végeredményről, 2022/23-as bajnokság

CSAPAT M GY D V LG KG GK P
1.1. Tatai AC 24 23 0 1 951 565 386 46

2. Vasas SC 24 21 0 3 1010 582 428 42

3. Tatabányai SC 24 18 1 5 820 644 176 37

4. Dorogi AC 24 17 2 5 792 621 171 36

5. Vác II. 24 16 2 6 800 693 107 34

6. Budakalászi SC 1995 24 12 1 11 684 683 1 24

7. Veresegyház VSK 24 10 0 14 656 726 -70 20

8. Hatvani KSZSE 24 10 1 13 640 724 -84 19

9. Solymári SC 24 9 0 15 745 811 -66 18

10. Pilisvörösvári KSK 24 7 1 16 630 774 -144 15

11. Esztergomi Vitézek RAFC 24 6 0 18 580 791 -211 12

12. Domony KSE 24 3 0 21 550 760 -210 5

13. Bicskei TC 24 0 0 24 417 901 -484
-4

Jelenlegi tabella, 2023/24-es bajnokság:



CSAPAT M GY D V LG KG GK P
1. STAVMAT Füzesabonyi SC 9 9 0 0 389 176 213 18

2. Hevesi SE 10 8 0 2 297 254 43 16

3. Mezőkövesdi KC 9 7 0 2 302 257 45 14

4. Hatvani KSZSE 10 5 0 5 266 274 -8 9

5. Szalézi-Kolorcity 
Kazincbarcika

10 4 1 5 303 317 -14 9

6. Miskolci VSC 9 4 0 5 281 295 -14 7

7. Eszterházy SC 8 2 0 6 252 275 -23 4

8. Lóci DSE 8 1 0 7 160 290 -130 2

9. Mezőkeresztes VSE 9 0 1 8 221 333 -112
1

 

Női NBII-es felnőtt csapat



Az elmúlt bajnokságban az NBII Északi csoportjában szerepeltünk. A 4. helyen végeztünk.

CSAPAT M GY D V LG KG GK P
1. Gödi SE 22 20 0 2 815 665 150 40

2. Esztergomi Vitézek RAFC 22 19 0 3 760 621 139 38

3. Szentendrei NKE 22 16 2 4 694 554 140 34

4. Hatvani KSZSE 22 16 0 6 648 532 116 32

5. Praktiker-Vác U22 22 11 1 10 672 666 6 23

6. Budakalászi SC 1995 22 10 1 11 625 621 4 21

7. VS Dunakeszi 22 8 3 11 620 647 -27 19

8. Vasas SC U22 22 9 0 13 623 696 -73 18

9. BVSC-Zugló 22 6 1 15 602 676 -74 13

10. Tatabányai SC 22 5 0 17 551 649 -98 10

11. Dorogi AC 22 4 1 17 590 719 -129 9

12. Tatai AC 22 3 1 18 544 698 -154 7

Bátran kijelenthetjük továbbra is, hogy jelenleg ez Hatvan városának az egyik 
legkiemelkedőbb és legjobb bajnoki helyezéssel rendelkező csapata.

Ezek a lányok tényleg Hatvanért, és a város dicsőségéért küzdenek! Minden mérkőzés után
megköszönik a támogatást!

Idén a bajnokság lebonyolítását átszervezték, csökkentették a csoportokon belüli létszámot, viszont 
márciustól lesz alsó és felsőházi rájátszás!

Jelen pillanatban ez a helyezésünk. Reális esélyünk van a felsőházba kerülni, ehhez azonban el kell,
hogy kerüljenek a további sérülések a csapaton belül.

CSAPAT M GY D V LG KG GK P
1. Gödi SE 11 11 0 0 426 286 140 22

2. VS Dunakeszi 11 8 0 3 341 275 66 16

3. Praktiker-Vác U21 11 7 0 4 380 308 72 14

4. STAVMAT Füzesabonyi SC 11 7 0 4 325 316 9 14

5. Hatvani KSZSE 11 6 0 5 328 312 16 12

6. Mogyoródi KSK 11 2 1 8 282 344 -62 5

7. Hevesi SE 11 1 2 8 268 380 -112 4

8. Csépe Salgótarjáni SKC 11 0 1 10 252 381 -129 1



Egyéb csapataink

Itt szeretném megjegyezni, már a beszámoló elején leírt, az igazolásokkal kapcsolatosan vállalt 
véleményünkkel kapcsolatban, hogy nálunk nem a tagsági létszám számít, hanem a valós, az 
edzéseken részt vevő sportolók száma, és ezen túl a versenyrendszerben részt vevők száma a 
mérvadó! 

Érdeklődő, próbázó játékosaink

Minden héten jelentkezik egyesületünknél új fiatal, vagy egyéb sportoló, aki szeretné kipróbálni a 
szakosztályaink nyújtott lehetőségeket! 

Ezen sportolók száma, akik rendszeresen járnak, kb. 35 fő.

Férfi Öregfiúk Csapat

Idén került került megrendezésre az 53-ik Hatvan-Gyöngyös Öregfiúk mérkőzés!



Társadalmi szerepvállalás

Kihasználva egyesületünk népszerűségét és mérkőzéseink látogatottságát, minden évben 
szervezünk adomány gyűjtést.
A 2023-as évben is átadtuk a megfelelő szervezeteknek az általunk összegyűjtött adományokat.

Megköszönve figyelmüket, tisztelettel:

Antalóczy Péter
elnök

2024. február 9.








































	Egyesületünk vezetősége az elmúlt években egyre nagyobb hangsúlyt fektetett a Hatvani KSZSE médiai felületeinek a fejlesztésére.

